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1 Opening en vaststelling van de agenda
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 

2 Verslagen van de Informatieavond van 11 november 2014, 2 december deelsessies 1
en 2, en de Oriëntatieavonden van 18 november en 9 december 2014
De heer Stehouwer merkt ten aanzien van het verslag van 9 december 2014 op dat de heer 
Mensink ontbreekt in de lijst van aanwezigen. Het verslag wordt met deze wijziging 
vastgesteld. De overige verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

3 Rondvraag
De heer Booij deelt mee dat in de krant een artikel heeft gestaan over het opknappen van de 
sportparken in Dieren, Velp en Rheden. Hij vraagt of Ellecom daarbij ook zal worden 
meegenomen.
Wethouder Vugts deelt mee dat het opknappen van het sportpark in Ellecom gekoppeld is 
aan een motie die 1,5 jaar geleden is aangenomen door de raad. Dit heeft een raakvlak met 
de toekomst van de stadsregio. Het college is bereid om met EDS te zoeken naar een 
oplossing zoals aangegeven in de motie. Maar dit park zal niet betrokken worden bij de derde 
fase doorontwikkeling van de drie sportcomplexen in Dieren, Velp en Rheden. Hij zal de raad 
op de hoogte houden van de ontwikkelingen ten aanzien van Sportpark Ellecom. 

4 Politie- en Brandweerzaken
De heer Kamphuis verzorgt een presentatie die als bijlage 1 bij dit verslag is gevoegd. 
Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt hij het volgende mee
- bij de presentatie van de cijfers in maart zal per gemeente worden aangegeven hoeveel 
meldingen terecht zijn en hoeveel onterecht;
- soms wordt er verkeerd doorgeschakeld, bijvoorbeeld wanneer het om een dorpsnaam gaat 
die op meer plaatsen in Nederland voorkomt. Met de nieuwe techniek zal dit minder vaak 
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gebeuren;
- bij de presentatie van de cijfers in maart zal het aantal meldingen in Rheden worden 
vergeleken met andere gemeenten van dezelfde omvang. 

De heer Van Maaren deelt mee dat er een rampenoefening is gehouden aan het spoor. Dit is 
gedaan naar aanleiding van een raadsmotie van november 2013. Daarmee wil de raad aan 
andere partijen laten zien hoe complex de situatie is voor deze gemeente. Met een oefening 
moet het treinverkeer een hele dag worden stil gelegd. Er is daarom gekozen voor een 
oefening in een virtuele omgeving. In een film zijn de mogelijkheden en onmogelijkheden van 
de hulpverleningsdiensten in beeld gebracht van een treinongeval in het bewoonde gebied, in
dit geval de stationsomgeving van Dieren. 

De film wordt vertoond. 

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt mevrouw Van Wingerden-Boers het volgende 
mee:
- er is gekozen voor een herkenbare plek, maar het had ieder ander station kunnen zijn;
- er is gefilmd in de oefenruimte van VGGM;
- veel mensen uit de organisatie en het college zijn betrokken geweest bij het script, de 
oefening en de nabespreking;
- bij een virtuele oefening wordt geen evaluatie gedaan;
- doel van de oefening was ook om aan bijvoorbeeld de Tweede Kamer te laten zien dat een 
intensivering van het goederenvervoer niet aan de orde zou moeten zijn vanwege de risico’s;

Wethouder Olland deelt mee dat de film zal worden verzonden aan de Tweede Kamer. 
Wanneer de raad deze film kan ondersteunen zal er een vervolgstrategie worden uitgezet, 
waarbij ook andere partijen waaronder de andere IJssellijn gemeenten zullen worden 
meegenomen. 

De heer Kamphuis deelt mee dat het hier niet gaat om een eenmalige oefening. De virtuele 
omgeving blijft in tact. Er zal dus vaker mee worden geoefend in verschillende settings. C2000
is als communicatiemiddel voldoende maar valt of staat met het gebruik in het veld en het 
medegebruik van andere gebruikers in de omgeving. Dit wordt bewaakt door de meldkamers. 
Chemische brandbestrijding hoort in het takenpakket van de brandweer. Daarbij kan een 
beroep worden gedaan op regionale bijstand. Als een trein ontspoort krijgt de brandweer een 
lijst met de belading van de wagons van de NS en Pro Rail. Aan het eind van het jaar zijn er 
overzichten beschikbaar van wat er dat jaar is vervoerd. 
Het voorgenomen besluit over de doorontwikkeling van de repressieve organisatie zal in de 
periode tussen maart en juni door de burgemeester worden teruggekoppeld aan de raad. De 
definitieve besluitvorming zal plaatsvinden in het algemeen bestuur van juni. 

Mevrouw Van Wingerden-Boers deelt mee dat het risicoprofiel bebouwde kom onderdeel 
uitmaakt van de openbare stukken van VGGM m.b.t de doorontwikkeling van de repressieve 
organisatie van de brandweer. Voorts wordt er een actualisatie gemaakt van het risicoprofiel 
buitengebied. Ze gaat ervan uit dat dit risicoprofiel in de doorontwikkeling repressieve 
organisatie natuurbrandbestrijding zal worden meegenomen. Dit wordt vastgesteld door het 
Algemeen Bestuur.  
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De heer Van Maaren erkent dat wensballonnen een brandgevaar vormen, maar dat deze nog
steeds mogen worden verkocht.
Bij de belading van een trein wordt rekening gehouden met brandbare en stoffen. 

Mevrouw Van Wingerden-Boers stelt de nieuwe teamchef van de politie voor, de heer G. 
van Ee. 

De heren Van Ee en Strijk verzorgen een presentatie. Deze presentatie is als bijlage 2 bij het
verslag gevoegd. 

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt de heer Strijk het volgende mee:
- Vivare, maar ook andere verhuurders, zetten huurders uit die een hennepkwekerij hebben;
- Rheden is niet bijzonder waar het gaat om het lage oplossingspercentage bij 
woninginbraken. Een woninginbraak wordt vaak pas geruime tijd later ontdekt. Het aantal 
aanhoudingen op heterdaad is klein. Er zijn vaak maar weinig nuttige getuigen;
- er is geen zicht op cijfers over de verhouding tussen het aantal aanhoudingen en het aantal 
veroordelingen. 

Mevrouw Van Wingerden-Boers deelt mee dat het Hennepconvenant een kwestie is van 
lange adem. De samenwerking met verhuurders is goed. Ook de uitwisseling van informatie 
verloopt goed. 
Voor wat betreft inbraken deelt zij mee dat preventie van belang is. Er wordt daarom ingezet 
op informatie- en buurtpreventie. 

5 Mededelingen Traverse Dieren
Wethouder Olland deelt mee dat de Raad van State op 3 december 2014 een uitspraak 
heeft gedaan over het Bestemmingsplan Stationsomgeving Dieren. Deze is daarmee 
onherroepelijk geworden. De gemeente heeft samen met de provincie een inloopavond 
georganiseerd op 15 december 2014. Voorafgaand aan die avond heeft er een bijeenkomst 
plaatsgevonden met de direct betrokkenen over de parkeervoorziening en de impact daarvan 
op de leefomgeving. Daarbij waren veel vragen, maar wel een positieve sfeer. Op 8 januari 
2015 heeft er een vervolgoverleg plaatsgevonden met de omwonenden over de afhechting 
van de achterzijde van de parkeervoorziening. Daarbij is ook teruggekeken op het proces. De 
uitspraak van de Raad van State wordt door omwonenden beschouwd als een gegeven. De 
sfeer is daardoor anders en leidt tot een meer constructief overleg. 
In het tweede kwartaal van 2015 zal de afslag van de Harderwijkerweg en de Noorder 
Parallelweg worden gerealiseerd. Volgens planning zal de parkeervoorziening gereed zijn in 
het eerste kwartaal van 2016. De planuitwerking van de passerelle staat gepland voor het 
eerste kwartaal 2015. De oplevering hiervan zal zijn in het tweede kwartaal 2016. 
De ontwerpsessie voor het openbaar gebied voor de noordzijde van het plangebied staat 
gepland voor het eerste kwartaal 2015. Dit zal worden opgeleverd in het vierde kwartaal 
2016. Deze informatie zal binnenkort via de voortgangsrapportage aan de raad worden 
toegezonden. Voorts wijst zij op de internet site van provincie en gemeente en de 
mogelijkheid om aan te melden voor een twitter account, die door de provincie en gemeente 
samen wordt beheerd.  
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Hamerstukken (waarover meningsvorming kan plaatsvinden, besluitvorming tijdens 
raadsvergadering van 27 januari 2015)

6 Voorstel om het collegelid in wiens portefeuille zich Milieu bevindt aan te wijzen als 
lid van het gemeenschappelijk orgaan MRA en als plaatsvervanger aan te wijzen 
het collegelid dat op basis van de door het college vastgestelde 
vervangingsregeling eerstvolgende in de vervangingslijn is
Naar aanleiding van een vraag uit de raad deelt wethouder Olland mee dat het hier gaat 
om de liquidatie van de MRA. 
De voorzitter stelt vast dat dit voorstel als hamerstuk zal worden doorgeleid naar de 
raadsvergadering van 27 januari 2015. 

7 Voorstel om de regionale nota gezondheidsbeleid 2012-2014 ‘Gezond verbinden’ te 
verlengen tot 1 januari 2016

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Vugts het volgende mee:
- het is niet zo dat er geen invulling wordt gegeven aan speerpunten. De speerpunten uit het 
oude plan zoals het tegengaan van alcoholgebruik en psychische gezondheid van de jeugd 
blijven van kracht;
- er wordt verbinding gezocht met de nieuwe taken die de gemeente krijgt op het gebied van 
preventie;
- de ervaring met preventie zoals dat nu is ingericht zal worden gebruikt waarna het college 
komt met een nieuwe nota.
De voorzitter stelt vast dat dit voorstel als hamerstuk zal worden doorgeleid naar de 
raadsvergadering van 27 januari 2015. 

Bespreekstukken (waarover informatie kan worden ingewonnen, debat en 
besluitvorming tijdens raadsvergadering 27 januari 2015)

8 Voorstel tot:
1. Vaststelling Nota van zienswijzen behorende bij het besluit tot vaststelling 
bestemmingsplan Landelijk Gebied, locatie Lentsesteeg:
2. Vaststelling Nota van wijzigingen behorende bij het besluit tot vaststelling 
bestemmingsplan Landelijk Gebied, locatie Lentsesteeg;
3. Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Landelijk Gebied, locatie Lentsesteeg, 
conform bijgevoegd ontwerpraadsbesluit

De heer Bod spreekt in. De inspreekbijdrage is als bijlage 3 bij dit verslag gevoegd. 

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Olland het volgende mee:
- zij laat zich bij de beantwoording bijstaan door de heer Van Dun, omgevingsjurist, en 
mevrouw Harbering, autoriteit op het gebied van spuitzones;
- er is op diverse momenten schriftelijk gecommuniceerd met belanghebbenden over het 
nieuwe bestemmingsplan;
- op 10 juli 2014 is het ontwerp bestemmingsplan toegelicht aan de familie Bod;
- het parkeerterrein ligt buiten het plangebied omdat deze niet de functie heeft van 
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boomkwekerij, maar parkeerplaats. De ruimtelijke ordening gaat uit van de functie en niet van
de vraag of het passend is bij de kadastrale eenheid of de eigendomspositie;
- aan het bestemmingsplan ligt een goede onderbouwing ten grondslag voor wat betreft de 
spuitzone;
- het is gebruikelijk dat wanneer een bestemmingsplan door de Raad van State wordt 
vernietigd en het bestemmingsplan wordt hersteld dat de initiatiefnemer geen leges hoeft te 
betalen. Dit is bevestigd door middel van een B&W-besluit;
- het besluit is genomen op basis van het gebruik, in combinatie met het feit dat plan op zich 
niet is gewijzigd;
- het college is van mening dat de heer Bod door dit besluit niet in zijn bedrijfsvoering wordt 
beperkt;
- het telen van fruitbomen blijft mogelijk. Dit is iets anders dan intensieve fruitteelt in een 
boomgaard. Dit is ook anders qua bespuiting;
- er wordt altijd een planschadeovereenkomst afgesloten met de aanvrager. Theoretisch is het
zo dat fruitteelt op deze locatie niet is toegestaan. Op dit moment is er geen belemmering in 
de uitvoering van de werkzaamheden van de heer Bod. Daarvoor zijn ook geen aanwijzingen 
als het gaat om werkzaamheden in de toekomst. De vraag is dan of een planschadeclaim 
haalbaar is. Daarover kan zij geen uitspraken doen;
- de rol van de gemeente is een goede ruimtelijke inpassing. Op het moment dat er een 
bestemmingsplanwijziging gaat plaatsvinden mag er geen sprake zijn van onevenredig effect 
op de bedrijfsvoering van de ander. In de optiek van de gemeente is dat hier niet aan de orde;
De voorzitter stelt vast dat dit voorstel als hamerstuk zal worden doorgeleid naar de 
raadsvergadering van 27 januari 2015. 

9 Voorstel om de wensen en bedenkingen kenbaar te maken over de vormgeving van 
de nieuwe Huisvestingsverordening en het college op te dragen om het dagelijks 
bestuur van de Stadsregio in kennis te stellen van de eventuele wensen en 
bedenkingen van de raad 
De heer Berends spreekt in namens de Huurdersvereniging Rheden. De inspreekbijdrage is 
als bijlage bij dit verslag gevoegd. 

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Olland het volgende mee:
- het is het doel dat de raad eind juni 2015 een verordening vaststelt. Die wordt 
gecoördineerd door de Stadsregio. Gevraagd wordt om het gevoelen van de raden van de 
deelnemende gemeenten die bij de voorbereiding kunnen worden meegenomen;
- op grond van de Huisvestingswet moeten er zo min mogelijk barrières zijn op de 
woningmarkt. Voor specifieke doelgroepen kan dit problemen opleveren, te weten mensen 
met een laag inkomen, ouderen en mensen met een beperking. Op het moment dat zij een 
indicatie hebben kunnen zij in aanmerking komen voor een woning. Dit geldt niet voor 55 
plussers. Aanleiding hiertoe is dat wanneer iemand 55 plus is dit niet hoeft te betekenen dat 
er een probleem is. Het toevoegen van een dergelijk leeftijdscriterium is niet in de geest van 
de Huisvestingswet. Als er meer mensen zijn die zich begeven op de sociale woningmarkt dan
blijft er minder te verdelen over voor de mensen die het nog zwaarder hebben;
- de verordening is gebaseerd op de nieuwe huisvestingswet. De woonvisie is gebaseerd op de
ontwerp herzieningswet. Dit zijn gescheiden zaken;
- de huisvestingswet gaat over de verdeling van de schaarse woonruimte. In de woonvisie 
wordt getracht die schaarste op te heffen door afspraken te maken met woningcorporaties 
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over het toevoegen van sociale huurwoningen (vraag en aanbod);
- in de woonvisie zal nader worden ingegaan op de verkleining van de voorraad sociale 
huurwoningen als gevolg van verkoop hiervan en de verhuur van (voorheen sociale) 
huurwoningen door Vivare Select. Dit geldt ook voor onderwerpen als scheefwonen en 
doorstroming;
- de evaluatie van de bestaande huisvestingsverordening is uitgevoerd door de Stadsregio;
- de wethouder is bereid om mee te nemen dat er een evaluatie moet worden uitgevoerd;
- volgende week zal in de oriëntatieavond worden gesproken over de ontwikkeling van de 
Stadsregio;
- in Laag Soeren wordt gedacht aan het woonruimteverdeelsysteem van de stedendriehoek;
- passend toewijzen is onderdeel van de huisvestingsverordening;
De voorzitter stelt vast dat er geen eenduidig gevoelen is geuit, behalve over de evaluatie. 
In de raadsvergadering van 27 januari zal bezien worden of er anderszins een eenduidig 
gevoelen bestaat die aanleiding is tot aanpassing of aanvulling van het tekstvoorstel zoals dat
in het voorstel is beschreven. Ook bestaat de mogelijkheid om een amendement in te dienen. 
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 27 januari 
2015. 

10 Voorstel tot vaststelling van:
1. de verordening Individuele inkomenstoeslag;
2. de verordening tot wijziging van de Verordening Gelrepas;

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Vugts het volgende mee:
- op dit moment zijn er nog geen nadere beleidsregels voor individuele inkomenstoeslag. De 
wet is duidelijk genoeg om vorm en inhoud te geven aan deze verordening. Er zal wel kort 
geëvalueerd worden. Als het nodig is zal het college met aanvullende beleidsregels komen;
- in november 2014 heeft de raad de integrale kadernota vastgesteld. De verordeningen zijn 
een uitvloeisel van de afspraken die hierin zijn gemaakt;
- bij de vraag of iemand in aanmerking komt voor individuele inkomenstoeslag wordt gekeken 
of iemand er alles aan heeft gedaan om inkomen te genereren. Dit is wettelijk bepaald;
- de mogelijkheid bestaat om de bedragen voor individuele inkomenstoeslag te indexeren;
De voorzitter stelt vast dat dit voorstel als bespreekstuk zal worden doorgeleid naar de 
raadsvergadering van 27 januari 2015. 

11 Voorstel om in te stemmen met het Plan van Aanpak voor het uitvoeren van een 
onderzoek naar (gedeeltelijk) opheffen van betaald parkeren in Velp

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Haverkamp het volgende mee:
- de drie alternatieven worden afgezet tegen de huidige situatie (de nulvariant);
- de kern van de opdracht is het onderzoeken of het voor de winkeliers in economisch opzicht 
een verbetering is als het betaald parkeren wordt afgeschaft. De vraag is dan in hoeverre de 
mening van de consumenten daaraan bij kan dragen. Hij zal een poging doen om de 
consumenten een plek te geven in dit onderzoek;
- hij zal de overlast voor omwonenden meenemen in het onderzoek;
- vanuit het coalitieakkoord en het aanbestedingsbeleid geldt de ambitie dat waar het kan 
opdrachten aan lokale ondernemers worden gegund, waarbij uiteraard aan de regels van het 
aanbestedingsbeleid moet worden voldaan;
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- de keuze voor een onderzoeksbureaus ligt bij de organisatie;
- de maximale kosten van € 100.000,00 is het financiële kader dat vanuit het coalitieakkoord 
is meegegeven;
- hij wil inzicht hebben in de totale financiële situatie rondom betaald parkeren. Op basis 
daarvan zal een besluit worden genomen;
- overlast van parkeren in straten waar geen betaald parkeren aan de orde is zal in het 
onderzoek worden meegenomen;
- de gemeente wordt met 2 andere gemeenten vergeleken omdat het onderzoeksbureau in 
die gemeentes ook parkeeronderzoek heeft gedaan, zodat de cijfers hiervan bekend zijn. 
Daarnaast zullen ook landelijke trends worden meegenomen;
- de uitkomsten van het onderzoek dat twee jaar geleden heeft plaatsgevonden zullen worden
gebruikt bij het huidige onderzoek. De vraag is nu echter anders, te weten afschaffing van 
betaald parkeren;
- er is wel kennis in huis voor het doen van een onderzoek, maar hiervoor is geen capaciteit 
aanwezig;
- In het onderzoek zal worden ingegaan op de invloed van parkeerregulering en van een E-
laadpunt op het autogebruik;
-  de mogelijkheid van het toepassen van gedifferentieerde tarieven zal worden meegenomen 
in het onderzoek;
- de mogelijkheid om de Hoofdstraat verkeersluw te maken zal worden meegenomen in het 
onderzoek;
- er is gekeken of er lokaal kon worden aanbesteed;
- de kosten van het onderzoek zijn incidenteel opgenomen in het beleidsplan en staan los van 
het bedrag van € 100.000,00.
De voorzitter stelt vast dat dit voorstel als bespreekstuk zal worden doorgeleid naar de 
raadsvergadering van 27 januari 2015. 

12 Mededelingen
Wethouder Haverkamp verzorgt een presentatie over de financiële stand van zaken binnen 
het sociale domein. Deze presentatie is als bijlage 4 bij het verslag gevoegd.
Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt hij voorts mee dat de raad als voorwaarde heeft 
gesteld dat er in februari een begrotingswijziging ter besluitvorming aan hem zou worden 
voorgelegd. In het voorstel is toegezegd dat het college met meer onderbouwing komt, met 
name de richtinggevende bezuiniging die het college in het meerjarenprogramma voorziet. 
Daarbij gaat het om het sluitend maken van het jaar 2015. In het voorstel wordt voorts 
commitment gevraagd voor het vervolgproces.
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